
Samhällsföreningen Tor 

Prästmon 

 

Verksamhetsberättelse för 2007 

 

Styrelsen har under året bestått av Monika Sundström, ordförande, Sören Tjärnström, kassör; 

Malin Stattin, sekreterare; Anders Bärjman, ord. ledamot; Gertrud Fahlén, ord. ledamot; 

Svante Hamberg, ord ledamot; Kiki Bodin, ord. ledamot; Irina Schaub, supl; Inger Börlin, 

supl; Kristin Sundquist, supl. 

 

Styrelsemöten, som även detta år varit dåligt besökta, har hållits 31 maj, 21 aug. och 8 nov. 

Kallelse och protokoll skickas numera med e-post. 

 

Föreningen är medlem i Sambygd. 

 

Framtidsbygget, kommunens landbygdsprojekt, avslutades under året och vi medverkade vid 

utvärderingen. 

 

Kampanj med Länstrafiken, för ökad kännedom om anropstrafiken, genomfördes två 

gånger under året i form av att vi delat ut en speciell Prästmon- Kramforstidtabell i 

brevlådorna.  

 

Banverkets planer på att riva stationshuset lyckades Jan Stattin skjutas upp så länge att en 

försäljning kunde ske genom anbud under senhösten. 

 

Häxleden har bitvis blivit svårorienterad pga avverkningar, kraftledningsgator och körskador. 

Detta har påtalats av en turist. Vi har svarat och förklarat. 

 

Rastmöblerna (kastbytta med Hola för lämpligare utförande) har delvis placerats ut längs 

häxleden. 

 

Röjning i och vid vattnet ( för informell badplats) bakom Styresholmskulisserna planeras till 

våren 2008 i samarbete med Styresholmsföreningen. 

 

Lediga hus-listan uppdaterades inför vintern 2008. 

 

170 brevlådor i Torsåker har fått kallelsen till årsmötet. 

 

 

Händelser i  Torsåker 2007 i övrigt: 

Styresholmsspelet har även i år haft guidade turer i Häxornas spår.  

Prästmons handelsbod upphörde på sommaren och gick i konkurs. 

Beslut har fattats att linje 95 till Sundsvall 7.55  från sommaren 2008 skall gå via Dal i stället 

för Prästmon. Återvinningsstationen vid pensionärshemmet har tagits bort. 

Förberedande arbeten för tunneln under Snaraberget påbörjades. 
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Monika Sundström, ordförande 


